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ضمیمه ورزشــی
۱۳۹۸ تیــر   ۲۴
۱۲ ذی القعده ۱۴۴۰ 
شـــــماره ۲۸۷۳

۲شنبه

در فاصله 26 روز مانده به آغاز ليگ برتر 
فوتسال بانوان كه ازسوى سازمان ليگ 
اعلام شده، اين روزها بازار نقل وانتقالات 
حسابى داغ است و هر روز تغييراتى در 
تيم هاى فصل گذشته به گوش مى رسد؛ 
از تغيير سرمربى و بازيكنان گرفته تا تغيير 
رويه مديريت باشگاه ها. خراسان رضوى هم امسال 
در ليگ برتر ظاهر مى شود، اما با تغييرات گسترده 

ساختارى و تغيير چهره.

 جذب ٦ بازیکن مشهدی از فصل قبل

طى 2 روز از 90 بازيكن و علاقه مند به فوتسال 
در 2 بخش فنى و آمادگى جسمانى تست گرفته 
شد؛ تستى كه با استقبال خوب مشهدى ها و 
البته شهرستانى ها همراه بود و در پايان سرمربى 
تيم توانست تعدادى از آن ها را براى بازى در تيم 
ليگ برترى فصل انتخاب كند. فاطمه شريف، 
سرمربى تيم هيئت فوتبال خراسان رضوى، 
درهمين باره اظهار كرد: پس از برگزارى تست، 
تعدادى از اين بازيكنان به 4 جلسه تمرينى دعوت 
شدند كه در پايان اين تمرينات، تعدادى انتخاب 
شدند، تعدادى از بازيكنان نيز شهرهاى ديگر را 
براى بازى انتخاب كردند و تعدادى به خاطر حضور 
در فوتبال از تمرينات انصراف دادند و به اين ترتيب 9 

نفر براى بازى در تيم انتخاب شدند.
او در پاسخ به اين سؤال كه چه تعداد از بازيكنان 
فصل گذشته حفظ شدند، تصريح كــرد: تيم 
خراسان درمجموع 14 بازيكن دارد كه ازاين تعداد 6 
فوتساليست از تيم هيئت فوتبال خراسان رضوى در 
فصل قبل هستند.  فاطمه عامل و شيرين شاهسوند 
هر دو به عنوان دروازه بــان، مريم رضاپور، سميرا 
زمانيان و نيز رؤيا كلاتى و زهرا محمدزاده بازيكنان 

انتخابى از فصل پيش هستند.

 ستاره ها مشهدی می شوند

اما يكى از قسمت هاى جذاب اين تغييرات، حضور 
بازيكنان ستاره و ملى پوش در تركيب تيم است. 
برخلاف فصل گذشته كه هيئت فوتبال تنها 
قول داده بود هزينه حضور در ليگ و رفت وآمدها 
را تقبل كند و بدلى، سرمربى تيم، مجبور شد براى 
نيمكت خالى خود چاره اى بينديشد و از بازيكنان 
نوجوان و جوان مشهدى استفاده كند، حالا اين 
خلأ جبران شده و قرار است امسال بازيكنان ستاره 
و ملى پوش را با پيراهن تيم مشهد ببينيم. هنوز 
نمى توان نام همگى را بيان كرد، اما از بين بازيكنانى 

كه حضورشان قطعى شده است، مى توان به زهرا 
لطف آبادى اشاره كرد، دروازه بان مازندرانى مس 
رفسنجان در فصل قبل كه نايب قهرمان ليگ برتر 
شدند. لطف آبادى همچنين به همراه تيم ملى در 
تورنمنت روسيه حضور داشت و در يكى از مسابقات 

اين تورنمنت توانست ستاره بازى شود.
سرمربى تيم هيئت فوتبال خراسان رضوى 
درباره مشكل دروازه بانى كه در فصل گذشته 
مشكلاتى را براى تيم به وجود آورده است، گفت: 
ــان مسئوليت بزرگى  درست است كه دروازه ب
داشته و نقش مهمى در پيروزى و باخت تيم دارد، 
اما او به تنهايى نمى تواند عمل كند و قطعا ساختار 
و تركيب تيم بايد از او حمايت كند تا به نتيجه 
برسند؛ در نتيجه نمى توان ضعف تيم را فقط از 

اين ناحيه دانست.
او درباره بازيكنان ديگرى كه قرار است به تيم 
اضافه شوند، تصريح كرد: محدثه محمدى كه در 
تيم مشكى پوشان مشهد نيز حضور داشت، از مس 
رفسنجان و نسيمه غلامى از پويندگان صنعت 
فجر شيراز، از ديگربازيكنان جذب شده تيم استان 
هستند. با 2 بازيكن ملى پوش ديگر در حال مذاكره 
هستيم كه تا زمان حل مشكلات ازسوى باشگاه 
فصل قبل آن ها و تسويه حساب، نمى توان آن ها را 

معرفى كرد.

 شریف امسال پا به توپ نمی شود

شريف كه 2 فصل قبل هدايت تيم مشكى پوشان 
مشهد را در ليگ برتر برعهده داشت، در همان فصل 
به عنوان بازيكن نيز حضور داشت؛ كارى كه فصل 
گذشته هم تكرار شد و او باوجود دستيارى شهناز 
يارى در نامى نو، به عنوان كاپيتان نيز به ميدان 
مى رفت. شريف حالا از تصميم جديدش خبر داد 
و اظهار كرد: امسال تصميم ندارم بازى كنم و تنها 
به عنوان مربى، هدايت تيم را برعهده دارم؛ البته اين 
به معناى خداحافظى من از بازيكنى نيست و بايد 

ببينم تا فصل آينده شرايط چطور پيش مى رود.

 ورودی های سنگین روی دوش بانوان

اين روزها هزينه هر چيزى چندين برابر شده و اين 
افزايش قيمت به ورودى ليگ برتر بانوان نيز رسيده 
است؛ به طورى كه به جاى شش ميليون تومانى كه 
تيم ها سال گذشته براى ورودى پرداخت كردند، 
امسال بايد 15ميليون تومان واريز كنند. شريف 
با گلايه از اين افزايش بيش از دوبرابرى، تصريح 
كرد: چنين مبلغى براى تيم هاى بانوان واقعا زياد 
است كه اتفاقا با مخالفت نمايندگان تيم ها در روز 
قرعه كشى همراه بود؛ اما سازمان ليگ نيز مى گويد 
هزينه ها بسيار بالا رفته و اين ورودى ها تنها بخشى 

از هزينه ها را تأمين مى كند.

او خاطرنشان كرد: باوجود شرايط متفاوت در ورزش 
بانوان و حضور كم رنگ حاميان مالى، به اعتقاد من 
تيم ها بايد به صورت رايگان در مسابقات حضور 
يابند. سامانه واريز ورودى به تازگى فعال شده و 
پس از اينكه ورودى واريز شد، مى توانيم قراردادها را 
ثبت كنيم كه براى آن نيز بايد هزينه پرداخت كرد و 

در مجموع نزديك به 20ميليون تومان هزينه دارد.

 نیم نگاهی به قهرمانی

سرمربى تيم مشهد خاطرنشان كرد: تمرينات 2 روز 
است كه آغاز شده و تا هفته نخست مسابقات كه 4 
هفته زمان داريم، 3 هفته نخست بيشترين تمركز ما 
بر روى بدن سازى و بالابردن سطح آمادگى بازيكنان 
است و به مرور تمرينات توپى را اضافه خواهيم كرد. 
تمام تلاش ما براى فصل پيش رو، روى سكو رفتن 
است و حتى نيم نگاهى به قهرمانى خواهيم داشت؛ 
اما هيچ مربى قبل از شروع فصل قول قهرمانى 
نمى دهد، ولى قطعا تمام تلاش ما كسب بهترين 
نتيجه براى مشهد است. از حدود 14 دوره اى كه 
ليگ بانوان برگزار شده، خراسان حدود 8 دوره حضور 
داشته و بيشتر اوقات فانوس به دست بوده و جايگاه 
شايسته نام خراسان را نداشته است؛ به جز 2 دوره 
قبل كه چهارم شديم. اميدوارم امسال بتوانيم 

بهترين جايگاه را براى مشهد كسب كنيم.

ستاره ها در فوتسال بانوان مشهد
تيم فوتسال دختران استان امسال در قامتى جديد و متفاوت با حضور ملى پوشان، خود را براى ليگ برتر آماده مى كند

ابتداى سال98 تعداد هيئت هاى بلاتكليف ورزش استان 
كه اتفاقا نام رشته هاى پرمخاطب و مهمى هم بين آن ها 
ديده مى شد، به بيش از 15 رسيده بود. در چنين شرايطى 
قطعا آن رشته ورزشــى نه تنها در مشهد بلكه در كل 
استان دچار مشكل مى شد و عملا ورزشكاران آن رشته با 
مشكلات بزرگى براى ادامه فعاليت خود رو به رو مى شدند. 
از ابتداى سال98 تاكنون مجمع 6 هيئت ورزشى برگزار 
شده و آن طور كه مسئولان اداره كل ورزش و جوانان اعلام 
مى كنند، مقدمات برگزارى مجامع ساير هيئت ها نيز در 
حال انجام است. دراين بين حضور برخى سرپرست ها و 
طولانى شدن حضورشان در هيئت ورزشى بدون توجه به 

۰۴قانون جاى سؤال دارد...

با سرمربی مشهدی تیم ملی کشتی آزاد نوجوانان
که تیمش بر بام آسیا ایستاد و ٢ ستاره خراسانی اش طلایی شدند

۴۵۲

معضل سرپرست هاى 
کشتی خراسـان غيرقانونى

نمی    میــرد

حضور بانوی مشهد 
در رقابت های هاکی آسیا

يك بانوى مشهدى راهى رقابت هاى آسيايى شد. پس از 
8 سال، تيم هاى ملى هاكى بانوان ايران به منظور شركت 
در مسابقات جام ملت هاى داخل سالن آسيا2019 عازم 
تايلند شدند و از امروز رقابت هاى آن ها شروع مى شود. 
به اين ترتيب در تركيب دوازده نفره تيم ملى، زهرا رشيديان 
به عنوان تنهانماينده مشهدى حضور دارد و به ميدان 

خواهد رفت.

رقابت مادران و دختران
 در جشنواره ورزشی فراغت

جشنواره فرهنگى ورزشى با عنوان فراغت بانوان با 
ورزش به مناسبت دهه كرامت در رشته هاى بسكتبال، 
طناب زنى، دارت، بدمينتون و بومى محلى در مشهد 
پيگيرى خواهد شد. مسابقات به صورت تيمى برگزار 
مى شود و هر تيم شامل 3 نفر خواهد بود كه نسبت 
اعضاى تيم بايد به صورت مادربزرگ، مادر و دختر يا 
مادربزرگ و 2 نوه، يا مادر و 2 دختر يا 3 خواهر باشد و 
تيم ها بايد در 3 رشته از مجموع رشته هاى جشنواره 
شركت كنند. مهلت ثبت نام تا 26تيرماه در محل اداره 
كل ورزش و جوانان مشهد بوده و مسابقات روز جمعه 

28تيرماه در سالن شهرستانى برگزار خواهد شد.

ایجاد فضاهای ورزشی 
در پارک های بانوان مشهد

مديرعامـل سـازمان پارك هـا و فضـاى سـبز شـهردارى 
مشـهد از مناسب سـازى بوسـتان هاى مشـهد بـراى 
بانـوان و ايجـاد فضـاى ورزشـى بـراى آن هـا خبـر داد. 
احمدرضـا سـلامى دراين بـاره گفـت: عـلاوه بـر بوسـتان 
حجـاب و محـدوده اختصاصـى بانـوان بوسـتان ملـت، 
در بوسـتان هاى ارم، پرديـس قائـم، بهشـت و رجـا نيـز بـا 
تخصيـص اعتبـارات لازم ايـن موضـوع پيگيـرى شـده 
و هم اينـك بـراى بانـوان مشـهدى قابـل بهره بـردارى 
هسـتند. بوسـتان بانـوان ريحانـه در حدفاصـل ميـدان 
غديـر و ميـدان پـرواز يكـى از بوسـتان هاى بـزرگ ويـژه 
بانـوان در شـرق كشـور بـا 20 هكتار فقـط مختـص بانوان 
اسـت. مسـير دوچرخه سـوارى، زمين هـاى ورزشـى، 
فضـاى بـازى كـودكان، اتـاق رختكـن، آلاچيـق، وسـايل 
بدن سـازى، كتابخانـه، ميز شـطرنج، آب نماهـاى محيطى 
و وجـود گيت هـاى ورودى مطمئن و محصوربـودن اطراف 
آن به گونـه اى كـه هيـچ ديـدى از بيـرون بـه داخـل وجود 

نـدارد، از امكانـات ايـن پارك هاسـت. 

  ورزش بانوان    سرخط خبرها  
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استقلال مثل آب خوردن
 بازيكن از دست مى دهد
نيكبخت: استراماچونى نياز به زمان دارد

تبريزى مشهدى 
آرنولد ايرانى

براى تولد مردى كه  نامى ماندگار در 
                         پرورش اندام و بدن سازى ايران است

انصراف 
اينستاگرامى 
خادم با چاشنى كنايه!
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  علم و ورزش  

معجزه  پوش آپ یا «شنا»
بر عضلات شکم و سینه

پوش آپ يا همان تمرين شنا با مدل معروف تر آن به نام 
شناى سوئدى، يكى از بهترين حركات ورزشى است كه به 
هيچ وسيله ورزشى نياز ندارد و تقريبا تمام عضلات بالاتنه را 
درگير مى كند. اين حركت ورزشى تمام گروه هاى عضلانى 
اصلى در بالاتنه، قفسه سينه، شانه ها و عضلات پشت بازو را 
هدف قرار مى دهد و در نتيجه بالاتنه اى قوى تر و محكم تر 

خواهيد داشت.
شنا به اندازه كافى سخت و سنگين است و باعث افزايش 
قدرت و كالرى سوزى نيز مى شود. تعداد كالرى هايى كه با 
انجام تمرينات شنا سوزانده مى شود، به وزن بدن بستگى 
خواهد داشت؛ زيرا حركت دادن بدن سنگين به انرژى 
بيشترى نياز دارد. بنابراين افرادى با وزن 70كيلوگرم با 
انجام 30 دقيقه تمرين شنا، 298 كالرى و فردى با وزن 84 

كيلوگرم حدود 355 كالرى مى سوزاند.
به صورت دمر در حالتى قرار بگيريد كه فقط كف دست ها و 
انگشتان پا روى زمين قرار دارد. بدن شما از شانه تا پاشنه 
پا بايد يك خط راست را شكل دهد. ماهيچه هاى شكمى را 
تا جايى كه مى توانيد، منقبض كنيد. بدن را پايين بياوريد، 
تاجايى كه سينه تقريبا زمين را لمس كند. آرنج ها بايد در 
نزديكى نيم تنه قرار گيرد. براى لحظه اى كوتاه مكث كنيد 
و سپس بدن را به آرامى بالا بكشيد و در وضعيت شروع قرار 
دهيد. اگر نمى توانيد پوش آپ يا شنا را روى انگشتان پا 
انجام دهيد، ابتدا تمرين را با قراردادن زانوها روى زمين 
آغاز كنيد تا زمانى كه قوى تر شويد و بتوانيد آن را كامل تر 

انجام دهيد.
شناى سوئدى روى ديوار هم براى افرادى كه نمى توانند 
حتى يك شناى سوئدى روى زمين انجام دهند، عالى است. 
با فاصله حداقل 2 پا مقابل ديوار بايستيد، دست هايتان را 
روى ديوار قرار دهيد، به جلو خم شويد و آرنج هايتان را خم 
كنيد، به آرامى به ديوار نزديك شويد تا بينى تان تقريبا با 
ديوار تماس پيدا كند. خودتان را به عقب هل دهيد و تكرار 
كنيد. از سطح شيب دار نيز براى پيشرفت در اين تمرين 
مى توان استفاده كرد، به طورى كه يك بار دست ها روى 
صندلى يا نيمكت قرار مى گيرد و در تمرين ديگرپاها روى 

سطح بالاتر جاى مى گيرد.
اشتباهات رايجى در هنگام انجام شناى سوئدى وجود 
دارد كه يكى از آن ها فراموش كردن تنفس است. بايد در 
حين پايين رفتن هواى تازه را به شش ها وارد كنيد و حين 
بالاآمدن هواى داخل شش ها را بيرون دهيد. تقلب نكنيد. 
تاجايى كه مى توانيد قفسه سينه را به زمين نزديك كنيد و 
بعد از بالارفتن دستان خود را صاف و كشيده نگه داريد. به 
گردن خود فشار نياوريد، راه حل اين است كه يك نقطه در 
چند سانتى مترى جلوى خود انتخاب كنيد و به آن خيره 

شويد و البته خط مستقيم بدن را حفظ كنيد. 

۰۴

ز  و مــر ا  ، مشهد يى  هنما ا ر ن  با خيا بچه 
چهل وهشت ساله مى شود؛ پسرى كه در يك 
خانواده تمام ورزشى به دنيا آمد و خيلى زودتر 
از آنچه تصورش را بكند، يك قهرمان در رشته 
موردعلاقه اش شد. ستاره، در دوران نوجوانى 
مى خواست دوبنده كشتى را به تن كند و روى 

دايره طلايى مسير افتخار را طى كند؛ اما ...

طارمى   به پرسپوليس 
برنمى گردد

۰۳
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روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

۲شنبه
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۱۳۹۸ تیــر   ۲۴
۱۲ ذی القعده ۱۴۴۰ 
شـــــماره ۲۸۷۳

۲شنبه

روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

یه «اکسپرس» انگلیس خبر داد که پپ  نشر
گواردیولا، سرمربی سیتی، از مسئولان این باشگاه 
درخواست کرده تا با دنی آلوز، وارد مذاکره شوند و 
او را جذب کنند. قرارداد آلوز با فرانسوی ها به اتمام 
رسیده و اکنون به عنوان بازیکن آزاد، تیم ندارد. پپ 
به دنبال آوردن شاگرد سابقش به ورزشگاه الاتحاد 
است. آلوز برای قبول پیشنهاد سیتی، دستمزد 

هفتگی ۱۲۰هزار پوندی درخواست کرده است.

مهاجم  ماندگاری  از  یکی  بلژ سایت  یک 
ایرانی بروژ در فصل آینده در این تیم خبر داد. 
سایت«voetbalprimeur» بلژیک نوشت: 
مهاجم ایرانی کلوب در فصل گذشته به خاطر 
مصدومیت های پیاپی نتوانست توانایی خودش را 
نشان دهد، ولی در این فصل به دنبال جبران است. 
او با تصمیم کلمنت در این تیم می ماند و امیدوار 

است تا توانایی هایش را به خوبی نشان دهد.

کالدرون در حاشیه تمرینات تیم پرسپولیس راجع 
به اردوی آماده سازی سرخ پوشان در استانبول 
یکنان بسیار  ینات باز گفت: روحیه کار و تمر
خوب است. امیدوارم شرایط بازی دوستانه مان 
به طوری باشد که تیم هایی که با آن ها بازی 
می کنیم، ما را تحت فشار قرار دهند. منتظرم 
ببینم کار قرارداد باشگاه با مهاجم نوک به کجا 

می انجامد؛ چون خیلی برایمان مهم است.

مهدی طارمی پس از رد پیشنهادهای اروپایی 
خود از لیگ های بلژیک و یونان پای میز مذاکره 
با مدیران یک باشگاه از لیگ پرتغال نشست تا 
فصل آینده را در این تیم بازی کند. مهاجم تیم 
ملی فوتبال ایران به توافقات نهایی با این تیم 
پرتغالی رسیده است تا در آستانه عقد قرارداد 
رسمی با این باشگاه قرار بگیرد. قرارداد طارمی 

سه ساله خواهد بود.

آیاندا پاتوسی، هافبک آفریقایی استقلال، روز 
گذشته رسما با تیم بنی یاس امارات که وینفرد شفر 
را روی نیمکت خود دارد، قرارداد امضا کرد. باشگاه 
کیپ تاون درباره جزئیات قرارداد پاتوسی نوشت: 
او به صورت قرضی به مدت یک فصل به لیگ 
امارات منتقل شد. البته بندی در قراردادش وجود 
دارد که باشگاه اماراتی می تواند با پرداخت مبلغ 

معینی او را به صورت دائمی جذب کند.

یکن سابق اینتر، که  سینیشا میهایلوویچ، باز
هدایت بولونیا را برعهده دارد، اعتراف کرد که 
سرطان خون دارد؛ اما بااین حال ناامید نمی شود. 
او درحالی که اشک می ریخت، گفت: در این جنگ 
به خاطر خانواده ام، فرزندانم و همه آن هایی که 
من را دوست دارند، پیروز خواهم شد. این ها 
اشک های ترس نیستند. این یک چالش بزرگ 
برای من است؛ اما اطمینان دارم که پیروز می شوم.

Mihajlović Patosi Taremi Calderón Rezaei Dani Alves

  ورزش ایران  

قهرمانی جوانان ایران با ٦ طلا

تيم ايران با كسب 6 مدال طلا، يك نقره و يك برنز قهرمان رقابت هاى كشتى آزاد 
جوانان آسيا در تايلند شد. رقابت هاى كشتى آزاد جوانان قهرمانى آسيا روزهاى 22 و 
23 تيرماه در شهر چونبورى تايلند برگزار شد كه در پايان تيم ايران با 6 مدال طلاى 
مهدى شيرازى در وزن 61 كيلوگرم، محمدصادق فيروزپور در وزن 70 كيلوگرم، 
عبدا... شيخ اعظمى در وزن 79 كيلوگرم، عليرضا عبداللهى در وزن 92 كيلوگرم، 
عليرضا ركابى در وزن 97 كيلوگرم و اميرحسين زارع در وزن 125 كيلوگرم، يك 
مدال نقره عليرضا اشكيور در وزن 65 كيلوگرم و يك مدال برنز اميرحسين كاووسى 
در وزن 74 كيلوگرم و با كسب 201 امتياز به عنوان قهرمانى رسيد. پس از تيم ايران 

تيم هاى ژاپن و هند به ترتيب با 149 و 129 امتياز دوم و سوم شدند. 

اعزام مرادی به آلمان قطعی شد

سهراب مرادى براى درمان مجدد دوباره راهى آلمان مى شود. پس از آسيب ديدگى 
كه چهارشنبه شب براى سهراب مرادى پيش آمد و شانه اين وزنه بردار دچار دررفتگى 
شد، بحث اعزام مجدد او به آلمان مطرح شد تا بتواند درمان خود را در اين كشور دنبال 
كند. در اين راستا روز گذشته پزشكان جلسه اى تشكيل دادند و به اين نتيجه رسيدند 
كه مرادى بهتر است عازم آلمان شود. ديروز هم اين مسئله با رئيس كميته ملى المپيك 

مطرح و در نهايت تصميم گرفته شد مرادى به آلمان اعزام شود. 

٢٠٣ هزار دلار در حساب فدراسیون والیبال

تيم ملى واليبال ايران با كسب عنوان پنجمى در رقابت هاى ليگ ملت هاى 2019 
مبلغى حدود 203 هزار دلار پاداش گرفت. پيش از شروع مسابقات،  فدراسيون 
جهانى واليبال اعلام كرد كه تيم ها براى هر برد 9 و هر باخت 4 هزار دلار پاداش 
مى گيرند. همچنين مبلغ يك ميليون تا 75 هزار دلار هم به تيم هاى اول تا ششم 
تعلق خواهد گرفت. به اين ترتيب با توجه به اينكه تيم ملى ايران در مرحله مقدماتى 
12 پيروزى و 3 شكست در كارنامه داشت، به ازاى هر پيروزى 9 هزار دلار و براى هر 
شكست 4 هزار دلار پاداش گرفت. در مرحله نهايى هم شاگردان كولاكوويچ عنوان 
پنجم را به دست آوردند و 75 هزار دلار از اين بابت گرفتند تا در مجموع مبلغى در 

حدود 203 هزار دلار به حساب فدراسيون واليبال واريز شود. 

  فوتبال ایران  

طلب رسن از پرسپولیس مشخص شد

بشار رسن بازيكن عراقى تيم پرسپوليس براى تمديد قرارداد با اين باشگاه 
خواهان تسويه حساب مطالبات گذشته شده اما در جلسه اى كه شنبه شب 
بين ايرج عرب و مدير برنامه هاى رسن انجام شده به مدير برنامه هاى اين بازيكن 
عراقى اعلام شده كه اين باشگاه فعلا پولى براى تسويه حساب با رسن ندارد تا 
اين مسئله آينده پرسپوليس و رسن را در هاله اى از ابهام فرو ببرد. مطالبات 
رسن از باشگاه پرسپوليس مبلغ 140 هزار دلار است كه به دليل بى پولى باشگاه 
پرسپوليس فعلا اين باشگاه نتوانسته است اين رقم را براى تمديد قرارداد با 

بازيكن عراقى اش تهيه كند. 

فرمالن زوج پورعلی گنجی در العربی شد

تيم فوتبال العربى قطر براى حضور قدرتمندانه در فصل جديد به دنبال جذب 
خريدهاى بزرگ است. اين باشگاه قطرى با فرمالن، مدافع سرشناس بارسلونا، 
به توافق رسيد و قراردادى يك ساله امضا كرد تا زوج مرتضى پور على گنجى 
در اين تيم شود. فرمالن در فوتبال اروپا علاوه بر حضور در ليگ كشورش براى 
تيم هايى مثل آژاكس، آرسنال، بارسلونا و رم بازى كرد اما آسيب ديدگى هاى 
زياد او باعث شد تا بيشتر از آنكه در ميدان باشد از روى سكوها نظاره گر 
تيمش باشد و به همين خاطر لقب مدافع شيشه اى را به او دادند. در العربى 
مرتضى پورعلى گنجى مدافع ثابت است و با اين تيم قرارداد سه ساله دارد و 
به احتمال خيلى زياد او زوج فرمالن در خط دفاعى العربى براى فصل جديد

 خواهد بود. 

٢ پرسپولیسی راهی ترکیه شدند

مربى پرسپوليس و هافبك ملى پوش اين تيم راهى تركيه شدند. كريم باقرى 
كه به خاطر كارهاى شخصى همراه با اعضاى تيم پرسپوليس به تركيه نرفته 
بود صبح ديروز به همراه وحيد اميرى راهى تركيه شدند. اين  2 نفر ظهر ديروز 
به جمع سرخ پوشان اضافه شدند و در تمرين ديروز عصر اين تيم هم شركت 
داشتند. اميرى بعد از يك سال دورى از فوتبال ايران براى فصل آينده با 

سرخ پوشان تهرانى به توافق رسيده است. 

به گزارش گاردین، یکی از استاد بزرگ های شطرنج رسوایی 
تبانی در این رشته ورزشی را برملا کرد؛ جایی که عکسی از 
رائوسیس منتشر شد که در توالت از گوشی همراه خود 
استفاده می کند. رائوسیس پیرترین شطرنج بازی است که 

در بین ۱۰۰ نفر برتر فیده قرار گرفته است.

عکس 
نوشت

سرمربى تركيه اى و فصل جارى تراكتور  
مى خواهد تيم تبريزى را قهرمان ليگ برتر 
ايران كرده و با اين تيم در مسابقات ليگ 
قهرمانان آسيا شركت كند. مصطفى دنيزلى 
كه هم اكنون همراه تيمش در اردوگاه ارضروم 
دركشورش به سر مى برد، مصاحبه  اى مفصل 
با DHA انجام داد. دنيزلىِ شصت ونه ساله 
در بخشى از صحبت هايش درباره تراكتور 
و مردم تبريز گفت: از تيم 4 بازيكن اصلى 

رفته اند و 2 بازيكن به جمع ما اضافه شده اند. 
مسابقات ليگ در شرايطى سنگين آغاز 
مى شود. مطابق قانون4 بازيكن خارجى 
مى توانند در آن شركت كنند. اميدوارم 
بتوانيم فوتبالى خوب ارائه كنيم. در تيم 

ما بازيكنان جوان و باتجربه حضور 
دارند. نسبت به فوتبال 

توجه  هــم  تركيه 
مى شود و كــار ما 
به خوبى در جريان 
است. او درمورد 
استفاده از بازيكن 
تركيه اى در كادر 
نفرات تيمش 
گفت: در ايران 
مردمان زيادى 
كه  هستند 
دوســت دارنــد 
فوتباليست هاى 
تركيه اى را در 
ــور خــود  ــش ك
ما  ا ؛  ببينند

همكاران ما وضعيت قيمت آن ها را بررسى 
مى كنند كه فراتر از استاندارد هاى ايران است. 
خريد بازيكن خارجى يك اجبار است، اما هنوز 
اين حس را پيدا نكرده ايم. بايد از ميان چند 
گزينه انتخاب كنيم. بازيكنانى كه در تركيه و 
خارج از آن بازى مى كنند،  واقعا قيمت بالايى 
دارند. سرمربى تراكتور در پايان درباره فضاى 
كار در تبريز هم گفت: علاقه اى باورنكردنى 
به فوتبال در تبريز وجود دارد. هيچ يك از 
طـــرف داران تيم هاى تبريزى، 
قهرمانى ليگ برتر را تجربه 
نكرده اند. وى افزود: تراكتور يكى 
از تيم هايى است كه بيشترين 
پتانسيل را از نظر حمايت مردمى 
در ايران در فصل جارى دارد. درواقع 
امــســال فصل شــروع 
مجدد تراكتور است. 
ــراى  ــك هــدف ب ي
هست  نى  ما قهر
كه هنوز هواداران 
تراكتور به آن دست 
نيافته اند. از نظر 
من تبريز شهرى 
و  لى  عا ر  بسيا
ــش  ــخ ــذت ب ل
است. اميدوارم 
فصل بعد بتوانيم 
بت هاى  قا ر در 
نان  قهرما ليگ 
ــا شركت  ــي آس

كنيم. 

بازيكنان خارجى
قيمت هاى بالايى دارند

دنيزلى: اميدوارم فصل بعد در ليگ قهرمانان شركت كنيم

بازيكن سابق تيم ملى فوتبال كشورمان 
و استقلال تهران معتقد است كه قضاوت 
درخصوص آندره آ استراماچونى زود است 
و بايد به اين مربى زمان بدهيم. عليرضا 
واحدى نيكبخت با اشاره به شرايط فعلى تيم 
فوتبال استقلال و اينكه چند بازيكن تأثيرگذار 
آبى پوشان از اين تيم جدا شده اند، گفت: اين 
شرايط در سال هاى گذشته هم وجود داشته 
است. متأسفانه استقلال مثل آب خوردن 

بازيكن از دست مى دهد. باشگاه بايد طورى 
با بازيكن قرارداد ببندد كه چند سال 
از سرمايه اش استفاده كند، نه اينكه 
خيلى راحت بازيكن را از دست بدهد. 
خيلى از اين نفراتى كه امسال و پارسال از 
استقلال جدا شدند، مى توانستند به تيم 

كمك كنند؛ ولى متأسفانه اين 
شرايط فراهم نشد تا الان 
حتى شاهد آن باشيم 
كه در برخى پست ها با 
كمبود شديد بازيكن 
ــه رو هستيم.  هم روب
خيلى از اين بازيكنان 
در استقلال تبديل 
به ستاره شده اند 
حتى  ا به ر بعد  و 
پيراهن باشگاه را 
از تن درآورده اند. 
ــيــكــبــخــت  ن

همچنين 
مــــه  دا ا در 

ــزود: استقلال  اف

برخلاف سال هاى گذشته، امسال تمرينات را 
زودتر شروع كرد و طبيعتا استراماچونى هم با 
گذشت زمان، بيشتر با تيم، بازيكنان و فضاى 
فوتبال ايران آشنا مى شود. به هرحال استقلال 
نسبت به فصل گذشته تغييرات نسبتا زيادى 
داشته و سرمربى جديد هم قصد دارد تيم را 
به هماهنگى برساند. بايد منتظر شروع ليگ 
باشيم تا ببينيم استقلال چه شرايطى دارد، 
اما اميدوارم در فصل جديد نتايج خوبى 
بگيرد و هوادارانش را خوش حال 
كند. وى در پاسخ به اين پرسش 
كه آيا استراماچونى مى تواند 
استقلال را به قهرمانى ليگ برتر 
برساند يا خير، تصريح كرد: از حالا 
نمى توان دراين زمينه پيش بينى 
محكمى داشت و قضاوت درمورد 
زود  ماچونى  استرا
ــت. ايــن مربى  اس
در فوتبال ايتاليا 
مربيگرى كرده، 
ــط  ــراي امـــا ش
ــران  ي فوتبال ا
متفاوت است. 
او براى شناخت 
و  استقلال  ز  ا
فوتبال ايران نياز 
به زمان دارد و اين 
زمان بايد در اختيار 
سرمربى قرار بگيرد. 
بازيكنان جديد هم 

نياز به زمان دارند.  

استقلال مثل آب خوردن 
بازيكن از دست مى دهد

نيكبخت: استراماچونى نياز به زمان دارد

نى الاصل  يرا ا تنيسور  مى،  بهرا منصور 
مقيم فرانسه كه در سال هاى اخير در 
تنيس نمايشى شركت مى كند و شهرت 
زيادى هم در دنياى تنيس پيدا كرده، در 
شصت وسه سالگى همچنان به كار خود ادامه 
مى دهد. او كه در ميان اسطوره هاى تنيس دنيا 
جايگاه ويژه اى دارد و مورد تمجيد آن ها هم 
قرار گرفته است، درباره ناكامى دوباره ايران 
در جام ديويس و سقوط اين تيم صحبت كرد 
و همچنين خاطره جالبى از بازى كردن تنيس 

در خانه دونالد ترامپ را تعريف كرد.

 در ایران برای تنیس کاری نمی کنند
بله 6بر0 و 6بر1 به بازيكن قطر باختند. من 
با 63 سال به آن بازيكن ها نمى باختم. تقصير 
بچه ها هم نيست، اما در ايران براى تنيس 
كارى نمى كنند. آخرين بار من 40 سال پيش 
تيم را آوردم در فينال دسته دوم جام ديويس، 
اما در فينال حاضر نشدم. از آن ها خواستم 
زمان بازى را تغيير دهند، خيلى راحت هم 
مى توانستند اين كار را بكنند، اما علاقه اى 
نداشتند. وقتى كه من رفتم هم زمين تنيس 
زياد نبود، اما الان خيلى از آن ها را هم خراب 
كرده اند و ساختمان ساخته اند. اينجا از 
هشت نهُ سالگى همه امكانات را به بازيكن

 مى دهند.

 ١٠٠سال پایم را در خانه ترامپ نمی گذارم
دونالد ترامپ در سال2002 ما را دعوت كرد 
كه به خانه اش برويم و در يك مسابقه خيريه 
بازى كنيم. بهترين دوستان ميلياردرش را هم 
دعوت كرد كه با ما بازى بكنند. من بودم، جيمى 
كانرز، بيورن بورگ، مك انرو، جان لويد و يوهان 
كريگ. مسابقات خيريه بود در مار-ئه-لاگو 
(عمارتى در فلوريداى آمريكا متعلق به دونالد 
ترامپ). تمام پولى كه از اين راه درآمد، خرج 
كمك به بيمارى سرطان پروستات مى شد. 
پول بليت هواپيماى ما را دادند و با ليموزين 
20مترى هم در فردوگاه دنبال ما آمدند. خيلى 
خوب از ما پذيرايى شد. يك ميليون و 700هزار 
دلار درآمد به دست آمد كه به خيريه داده شد. 
من هم خوش حال بودم كه كمك مى كنم. 
يك ميليون از جيبم نداشتم كه كمك كنم؛ 
اما بخشى از وقتم را براى اين كار گذاشتم. ولى 
اگر مى دانستم كه چنين آدمى است، هيچ وقت 
پايم را در خانه اش نمى گذاشتم. هر روز با 
خودش شام و ناهار مى خورديم. مى دانست 
كه من ايرانى هستم، اما آن موقع اصلا داخل 
سياست نبود. هيچ وقت فكر نمى كرد اصلا 
رئيس بشود، اما خب شد. اگر بازهم آن 
شرايط پيش بيايد، ممكن نيست پايم را 
آنجا بگذارم. 500هزار دلار هم به من بدهد، 

آنجا نمى روم. 

استقلال ليگ نوزدهم خلوت تر و كم بازيكن تر 
از هميشه تمرينات خود را براى شروع ليگ 
نوزدهم در تركيه استارت زده است. فصل قبل 
شفر تيمى را آماده ليگ هجدهم كرد كه در هر 
پست تعداد بازيكن زيادى داشت. در آن فصل 
پيش بينى تركيب استقلال بسيار سخت بود؛ 
اما استراماچونى درحالى استقلال را تحويل 
گرفته است كه اين تيم 16 بازيكن فصل 
گذشته خود را از دست داده و تنها 6 بازيكن 
جذب كرده است و همين مسئله باعث شده 
آبى ها بسيار كم بازيكن تر از فصل پيش شوند و 
در بعضى از پست ها به جذب بازيكن نياز مبرم 
داشته باشند. تمرين اين روزهاى استقلال در 
تركيه با 13 بازيكن اصلى به اضافه چند بازيكن 
جوان برگزار مى شود كه اين تعداد بسيار كمتر 
از حد انتظار است؛ آن هم براى تيمى كه بايد 
به 6 سال ناكامى در قهرمانى ليگ برتر پايان 

بدهد.
 حکومت حسینی در قفس توری

 2 استقلال در سال هاى اخير هميشه 
دروازه بان آماده را در اختيار داشته است. بعد 
از جدايى مهدى رحمتى از استقلال، حسينى 
به دروازه بان اول استقلال تبديل شده است؛ اما 
ظاهرا باشگاه قصد جذب دروازه بان دوم را ندارد 
و قرار است مهدى نوراللهى، گلر سوم استقلال 
در فصل گذشته، اين فصل به عنوان دروازه بان 
دوم در اين تيم فعاليت كند. همچنين گلر 
سوم استقلال انصارى است، دروازه بانى كه 

از رده هاى پايه به تيم اصلى اضافه شده است.
 دفاع وسط؛ ٢ ستاره بدون جانشین

استقلال در چند سال گذشته هميشه 
ستاره هاى مهمى در پست دفاع وسط داشته 
است؛ جايى كه بازيكنانى مثل پژمان منتظرى، 
روزبه چشمى، محمد دانشگر، مجيد حسينى، 
رابسون جانواريو، پادوانى و حتى آرمين 
سهرابيان براى قرارگرفتن در تركيب با هم 
رقابت داشتند. اما شرايط در اين فصل متفاوت 
است. استقلال درحال حاضر محمد دانشگر 
و سياوش يزدانى را به عنوان 2 مهره اصلى در 
اختيار دارد و به نظر بازيكنانى مثل شاهين 
طاهرخانى، سينا خادم پور و ميلاد باقرى 
فاصله زيادى با اين 2 بازيكن دارند و كارشان 
براى قرار گرفتن در تركيب اصلى بسيار سخت 

است.
 وریا غفوری تنهاستاره پست دفاع راست

تكاى  بل ا قا زيكن  با تنها غفورى  ــا  ي ور
استراماچونى در سمت راست است. فصل 

پيش اين بازيكن در سمت راست بازيكنانى 
مثل خسرو حيدرى، فرشاد محمدى مهر و 
حتى منتظرى را در سمت راست مى ديد؛ اما 
حالا هيچ كدام از اين بازيكنان در استقلال 

حضور ندارند!
 زکی پور، تنهادفاع چپ استقلال

ميلاد زكى پور بازيكنى است كه در سال هاى 
گذشته با بازيكنانى مثل نورافكن، ميثم 
تيمورى و آرمين سهرابيان براى قرارگرفتن 
در تركيب اصلى رقابت كرده است؛ اما اين 
فصل شرايط طورى براى استقلال رقم خورده 
است كه او تنهادفاع چپ حاضر در اردوى 

آبى هاست.
 هافبک دفاعی و تنها یک بازیکن

استقلال در چند سال گذشته هميشه 
باكيفيت ترين بازيكنان را در پست هافبك 
دفاعى در اختيار داشته است؛ اما در اين 
فصل روزبه چشمى از استقلال جدا شده، 
على كريمى هنوز قراردادش را تمديد نكرده 
است و فرشيد باقرى هم مصدوم است و به 
شروع فصل نمى رسد تا مسعود ريگى فعلا 

تنهابازيكن حاضر در اردوى آبى ها باشد.
 پست هافبک تهاجمی خلوت تر از همیشه

استقلال در پست هافبك تهاجمى (وينگر 
و هافبك پشت مهاجم) على دشتى، فرشيد 
اسماعيلى، داريوش شجاعيان، رضا آذرى، 
زكريان مرادى و بلبلى را در اختيار دارد كه 
نشان مى دهد خط آتش استقلال بسيار 
كم تعدادتر از سال هاى گذشته است. البته به 
اين نام ها بايد آرش رضاوند را هم اضافه كرد 
كه فعلا در اردوى تيم ملى حضور دارد و قرار 
است از تهران به تمرين آبى ها اضافه شود. 
دراين بين مهدى قائدى هم اكنون در اردوى 
تيم اميد حضور دارد و با اضافه شدن او خط 
هافبك تهاجمى استقلال شكل بهترى به 

خود مى گيرد.
 خط حمله با ١+٢ بازیکن

خط حمله استقلال فصل قبل پرترافيك ترين 
بخش استقلال بود، جايى كه بازيكنانى 
مثل روح ا... باقرى، منشا، ايسما، تبريزى و 
صيادمنش براى قرارگرفتن در تركيب با هم 
رقابت داشتند؛ اما از بين اين بازيكنان تنها 
مرتضى تبريزى در استقلال مانده و دياباته با 
آبى ها قرارداد امضا كرده است. از طرف ديگر 
سجاد آقايى به عنوان بازيكن جوان، شانس 
خود را براى قرارگرفتن در تركيب اصلى 

جست وجو مى كند. 

امسال يكى از بهترين سال ها براى كسب سكوى تيم 
ملى واليبال ايران در ليگ ملت ها بود كه متأسفانه با 
برخى اتفاقات در جريان رقابت ها، اين شانس براى 
واليباليست هاى ايران از دست رفت. تيم ملى واليبال 
ايران با كسب رتبه پنجمى به كار خود در مسابقات 
ليگ ملت هاى واليبال2019 پايان داد تا بار ديگر در 
رسيدن به سكوى اين مسابقات ناكام باشد؛ اتفاقى كه 
شايد خيلى ها با ديدن عملكرد فوق العاده ملى پوشان 
ايران در دور مقدماتى اين رقابت ها منتظر آن بودند، 
اما متأسفانه اين اتفاق شيرين با باخت دراماتيك 
مقابل برزيل در دومين بازى مرحله نهايى براى ايران 
رخ نداد. از چند منظر مى توان روى سكونرفتن تيم 
ملى واليبال ايران در اين دور از مسابقات ليگ ملت ها 
را فرصت سوخته و ازدست رفته دانست؛ نكاتى كه 
شايد با اشاره به آن ها بتوان دليل اين اظهارنظر را بهتر 

دانست.

 بهترین فرصت برای رفتن روی سکو
به گفته بسيارى از كارشناسان واليبال، امسال 
تنهاسالى بود كه تيم ملى ايران مى توانست با 
توجه به شرايط موجود راحت تر از سال هاى 
گذشته در ليگ ملت ها روى سكو برود؛ چراكه 
چند فاكتور مهم را براى گرفتن نتيجه در اختيار 
داشت. از وجود تجربه در ميان بازيكنان تا نيروى 
جوانى، همه و همه دلايلى بودند كه انتظارات از 
تيم ملى را بالاتر مى برد. در اين دوره از رقابت ها، 
به دليل نزديك بودن بازى هاى انتخابى المپيك و 
مسابقات اروپايى، بيشتر قدرت هاى اصلى واليبال 
دنيا كه در قاره سبز حضور دارند، از تيم هاى اصلى 
خود براى شركت در ليگ ملت هاى واليبال2019 
استفاده نكرده بودند، اما ايران با توجه به هدف كادر 
فنى كه رفتن به روى سكو بود، با همه توان خود 
در اين رقابت ها شركت كرده بود كه به همين دليل 
بيشتر اهالى واليبال و هواداران، انتظار كسب سكو 
از سروقامتان را داشتند.بااين حال اين اتفاق رخ 

نداد تا حسرت صعود به نيمه نهايى و كسب سكوى 
ليگ ملت ها بر دل تيم ملى و هواداران واليبال ايران 
بماند. درحالى كه انتظار مى رفت تيم ملى ايران 
با تكرار برد مرحله مقدماتى مقابل تيم لهستان 
صعودش به نيمه نهايى را قطعيت ببخشد، در عين 
ناباورى با عملكردى ضعيف 3بر1 نتيجه را واگذار 
كرد تا كار صعودش به بازى مقابل برزيل پرمهره 
بكشد، سپس با باخت مقابل اين تيم نيز از دور 

رقابت ها كنار رفت.

 ضعف های فنی و خستگی ترکیب اصلی
تيم ملى ايران با دراختيارداشتن بازيكنان باتجربه اى 
چون سعيد معروف، امير غفور و ميلاد عبادى پور كه 
ستاره بى چون وچراى ايران در بازى مقابل برزيل 
بود، عملكرد خوبى برابر تيم ملى برزيل داشت و پس 
از دست دوم توانست اين تيم را تحت فشار قرار دهد، 
اما به گفته برخى كارشناسان، سرمربى تيم ايران در 
زمان هاى حساس بازى نتوانست شرايط را كنترل 
كند و با تصميمات اشتباه باعث باخت تيم ملى شد. 

شايد يكى از صحنه هاى اصلى كه ضعف كادر فنى 
ايران در داشتن تمركز بر روى بازى را نشان مى دهد، 
دست دست كردن كولاكوويچ براى گرفتن ويدئوچك 
در دست پنجم بازى برابر برزيل بود. صحنه اى كه 
بازيكن برزيل توپ را در زمين ايران لمس كرد، 
اما كولاكوويچ درخواست ويدئوچك نداد و همان 
صحنه تمركز تيم را به هم ريخت. همچنين در برخى 
از بازى ها بارها شاهد تعويض هايى ازسوى كادر فنى 
بوديم كه با انتقادهاى زيادى ازسوى كارشناسان 

همراه بود، چراكه نتيجه لازم را براى ايران درپى 
نداشت! در بسيارى از مواقع هم به نظر مى رسيد 
به جاى كادر فنى، بازيكنان باتجربه اى چون سعيد 
معروف و موسوى تأثير بيشترى در جريان بازى دارند 
و ما با توجه به تجربه خوب اين بازيكنان موفق ظاهر 
مى شويم. يكى ديگر از نكاتى كه كم رنگ بودن آن را 
مى توان ضعف واليبال ايران در ليگ ملت ها دانست، 
استفاده بسيار كم از جوانان در بازى ها بود. قطعا 
عملكرد فوق العاده تيم ملى ايران در دور مقدماتى 
ليگ ملت ها قابل احترام است و نمى توان آن را زير 
سؤال بود، چراكه با بردهاى متعدد خود شادى را به 
هواداران هديه كرد، اما يكى از نكات مهم، ميدان دادن 

به جوانان بود كه اين اتفاق رخ نداد.

 المپیک٢٠٢٠، هدف بعدی بلندقامتان
تيم ملى ايران با تصميم ايگور كولاكوويچ به عنوان 
سرمربى، از ابتداى ليگ ملت هاى واليبال با تركيب 
ثابت سعيد معروف، ميلاد عبادى پور، امير غفور، 
سيدمحمد موسوى، پوريا فياضى، على شفيعى و 
محمدرضا حضرت پور به مصاف رقبا رفت و حتى 
در بازى هايى كه برترى ايران تا حدودى حتمى 
بود، تغييرى در تركيب ايران ايجاد نشد تا درنهايت 
خستگى ملى پوشان به گفته خود ايگور كولاكوويچ 
مانعى براى برد مقابل برزيل باشد. بدون شك بازيكنان 
تيم ملى ايران يك تورنمنت پرفشار را پشت سر 
گذاشتند، اما بازى هاى انتخابى المپيك از اهداف 
اصلى فدراسيون واليبال و تيم ملى ايران است تا به 
خواسته اصلى اش كه حضور در المپيك2020 است 
برسد. بازيكنان ايران با ساعدها و پنجه هاى خسته 
خود حالا بايد آماده حضور در روسيه و انتخابى 
المپيك باشند تا بار ديگر براى اين پرچم افتخارآفرينى 
كنند. اميد مى رود سروقامتان ايران در زمان باقى مانده 
خود را به شرايط آرمانى برسانند و با اضافه شدن 
ستاره اى چون شهرام محمودى به تركيب اصلى، 

بهترين نتيجه را در مسابقات پيش رو كسب كنند.

100سال پايم را در 
خانه ترامپ نمى گذارم

روايت منصور بهرامى از مسابقه تنيس در خانه رئيس جمهور آمريكا

استقلال خلوت شد
اردوى اين روزهاى آبى پوشان در تركيه

با 13 بازيكن اصلى پيگيرى مى شود

شانسى كه پريد!

شواین اشتایگر

 Bas tian
۵ سال از اون روز تاریخی 
گذشت

کلایورت

Kluivert
کنار بهترین پسر دنیا

مانچینی

Mancini
امیدوارم خیلی زود خوب بشی

یوونتوس

 Juventus
بازگشت کریستیانو رونالدو به 
تمرینات

پویول

Puyol
تا حالا چنین تیمی دیده 
بودید؟

بارسا پول خريد نيمار را ندارد
le10sport ادعاى عجيب نشريه فرانسوى

خامس به جاى گريزمان
نسخه اتلتيكومادريد براى پركردن جاى ستاره

نشريه فرانسوى le10sport مدعى شد بارسلونا اولين پيشنهاد خود 
را براى جذب نيمار به PSG ارائه داده و اين پيشنهاد معاوضه نيمار 
با فيليپ كوتينيو بوده است. نشريه فرانسوى le10sport مدعى 
شد بعد از مدت ها كش وقوس بين بارسلونا و پارى سن ژرمن درباره 
موضوع انتقال نيمار، بارسا سرانجام اولين پيشنهاد خود را به 
باشگاه فرانسوى ارائه داده است؛ پيشنهادى كه براى PSG بسيار 
عجيب بوده، چراكه بارسا  بعد از انتقال آنتوان گريزمان ديگر 
پول نقدى در بساط ندارد و پيشنهاد كرده كه در ازاى واگذارى 
فيليپ كوتينيوى برزيلى به پارى سن ژرمن، اين باشگاه نيمار 
را در اختيار بارسا قرار دهد. نشريه le10sport مى گويد از 
منابع اختصاصى خود دريافته كه پيشنهاد بارسا كه اخيرا 
به دفتر پارى سن ژرمن رسيده، تعجب مديران اين باشگاه 
فرانسوى را برانگيخته است. بارسا در پيشنهاد خود هيچ 
مبلغ نقدى اى نياورده و تنها به واگذارى فيليپ كوتينيوى 
برزيلى بسنده كرده است. اين نشريه فرانسوى مى گويد 
ناراحتى مديربرنامه هاى كوتينيو، كيا جورابچيان كه در يك 
مصاحبه اعلام شد، به دليل همين پيشنهاد بوده است. جورابچيان 
كه پيشنهاد كوتينيو به PSG بدون اطلاع او انجام شده، از اين موضوع 
ناراحت بوده و به انتقاد از يوسپ ماريا بارتومئو و پپ سگورا پرداخته بود. 
جورابچيان در آخرين مصاحبه اش رسما اعلام كرده بود هيج مذاكره اى 
با او و كوتينيو درخصوص ترك بارسا نشده است و تمام صحبت هاى 
مطرح شده نظرات شخصى رئيس است. نشريه le10sport  مى گويد 
پارى سن ژرمن تاكنون به اين پيشنهاد واكنشى نشان نداده و سكوت 
فعلى باشگاه به اين معنى است كه مديران PSG قصد دارند مدتى در 
سكوت به پيشنهاد باشگاه كاتالان فكر كنند. نشريه فرانسوى معتقد است 

موافقت تصميم سازان PSG با اين پيشنهاد بارسا بعيد به نظر مى رسد. 

روزنامه ماركا گزارش داد اتلتيكومادريد در آستانه منفجركردن يك بمب 
نقل وانتقالاتى قرار دارد و به جذب خامس رودريگز نزديك شده است. روزنامه 
اسپانيايى ماركا ديروز صفحه اول خود را به خامس رودريگز، ستاره كلمبيايى 
رئال مادريد، كه فصل گذشته به عنوان بازيكن قرضى در بايرن مونيخ 
حضور داشت اختصاص داد و مدعى شد باشگاه اتلتيكومادريد كه به خاطر 
ازدست دادن آنتوان گريزمان در شرايط بغرنجى به سر مى برد، قصد دارد 
با منفجركردن بمب نقل وانتقالاتى خود، خامس را جذب كرده و به واندا 
متروپوليتانو منتقل كند. ماركا مى گويد خامس رودريگز به ماندن در 
شهر مادريد علاقه مند است و كادر فنى روخى بلانكو نيز به كيفيت ستاره 
كلمبيايى اعتقاد دارند و مايل اند او را به تركيب تيمشان اضافه كنند. بر اساس 
ادعاى ماركا، خامس هم به اسباب كشى به سمت ديگر شهر مادريد و حضور 
در اتلتيكو علاقه مند است و به نظر مى رسد اتلتيكو و ستاره كلمبيايى براى 
محقق كردن اين انتقال جنجالى مشكلى ندارند. درحالى كه اتلتيكو عزم 
خود را براى جذب خامس رودريگز جزم كرده، به اعتقاد ماركا تنهامشكلى 
كه بر سر راه انتقال او وجود دارد، همسايه بزرگ روخى بلانكو، رئال مادريد 

است كه درحال حاضر خامس رسما بازيكن آن محسوب مى شود. تا چندى پيش 
گمان مى رفت خامس به زودى به باشگاه ايتاليايى ناپولى ملحق خواهد شد و از 
رئيس اين باشگاه گرفته تا سرمربى اش از خوش حالى خود در به خدمت گرفتن 
ستاره كلمبيايى صحبت كرده بودند و در حرف هايشان به گونه اى وانمود مى كردند 
كه به انتقال خامس اطمينان دارند. ولى ماركا حالا مدعى شده كه خامس علاقه 
چندانى به انتقال به ايتاليا و ناپولى ندارد و تمايل او براى ماندن در شهر مادريد باعث 
شده اتلتيكو را به ناپولى ترجيح دهد. خامس كه 2 فصل گذشته را درحالى كه بازيكن 
رئال مادريد بوده، به صورت قرضى در بايرن مونيخ توپ زده، از مدتى پيش دريافت كه 
در برنامه هاى زين الدين زيدان، سرمربى جديد رئال، براى فصل آينده جايى ندارد. از 
همان زمان بود كه خامس دريافت انتقالش در فصل تابستان قطعى است و در نتيجه 

تلاش كرد تا بهترين گزينه براى خود را انتخاب كند.

استون ويلا به عنوان قهرمان سابق اروپا 
با رؤياهاى بزرگى پس از 3 سال دورى 
به سطح اول فوتبال باشگاهى انگليس 
بازگشته است. اوساسونا بدون ترمز 16 
تيم را يك به يك پشت هم مى برد و كلن، دورى بوندس ليگاى 
يك را تحمل نمى كند تا پا به دنياى بزرگان بگذارند و فوتبال 
در همه لايه هاى خودش جام مست كننده هيجان را به 
كام دوست دارانش بريزد. در آستانه شروع فصل جديد و در 
هياهوى خريدهاى سنگين و ارقام حيرت انگيز و پوشش 
خبرى لحظه به لحظه از ستاره هايى كه دنبال مقصد بعدى 
خود هستند، پرداختن به تيم هايى كه تازه به جمع بزرگان 
اضافه شدند، مى تواند براى علاقه مندان پيگير اين ليگ ها 
خواندنى و جذاب باشد. كسى چه مى داند شايد يكى از همين 
تيم هاى تازه صعود كرده بشود كيه وو كه در اولين فصل 
صعودش به سرى   Aدر بين بزرگان دنياى فوتبال جولان 
مى داد يا لايپزيك كه ادعاى رسيدن به قدرت اول فوتبال 

آلمان را داشت.

  آستون ویلا، یک نمونه خاص
آن  ها همان تيمى هستند كه قهرمانى اروپا و 7 قهرمانى ليگ 
انگليس را دارند؛ بيش از چلسى و منچسترسيتى. ويلاپارك 
همان جايى است كه بارسلونا در فينال سوپركاپ اروپا با 3 گل 
در آن درهم كوبيده شد. در ميان صعودكنندگان به سطح اول 
ليگ هاى معتبر اروپا در اين فصل به نظر مى رسد پرآوازه ترين 
نام، استون ويلا باشد؛ تيمى كه بزرگ است به گواه هواداران 
پرشور و متعصبش. باشگاهى كه 3 سال غيبت در ليگ برتر 

چيزى از بزرگى آن كم نمى كند.

  جاده صعود
  با سقوط اين تيم به دسته پايين تر در فصل 16-2015 همه 
منتظر بازگشت زودتر اين باشگاه پرهوادار بودند؛ اما اين امر 
محقق نشد و آن ها دوسه فصلى در رقابت هاى سطح پايين  تر 

جا خوش كردند تا نوبت به ماجراجويى جك گريليش و كفش 
شانس معروفش رسيد. جك گريليش بيست وسه ساله را با 
مشت معروفى مى شناسيم كه فصل قبل توسط هوادار حريف 
به گردنش اصابت كرد و در همان مسابقه جواب مشت را با گل 
داد و دروازه حريف را باز كرد؛ همان كسى كه در آخرين ديدار 
تيمش با كفش هاى پاره اى به ميدان آمد و معتقد بود برايش 
شانس به همراه خواهند داشت. با جادوى كفش يا تلاش و 
ممارست، تيم دين اسميت با رتبه پنجم ليگ به پلى آف راه پيدا 
كرد و درنهايت باز هم تاريخ تكرار شد. اين بار تيم شهر بيرمنگام 
در فينال پلى آف از سد دربى كانتى با مربيگرى فرانك لمپارد 

گذشت و ليگ برترى شد.

 شرایط فعلی
 تونى ژيــا، مالك و سهام دار اصلى اين باشگاه، نيز در 
مصاحبه كردن و خبرسازبودن دست كمى از همتايان 
ليگ برترى خود ندارد. بااين حال با توجه به تراز مالى سنگين 
مدعيان، استون ويلا اين فصل را بايد براى اثبات خودش 
به عنوان تيمى بجنگد كه حضور در ليگ برتر، حقش است. 
استون ويلا با تمام فرازونشيب هايش به همه دوستان و 
دشمنانش بارها بزرگى خودش را ثابت كرده است و شايد 
اگر پاى سرمايه داران ولخرج عرب يا روسى به اين باشگاه 
هم باز مى شد، آن ها به اقتضاى شخصيت بزرگشان خيلى 
راحت تر و زودتر از سيتى و پارى سن ژرمن براى فتح اروپا 

بزرگ مى شدند. ويلا فصل قبل را در دسته پايين تر با 20 برد، 
16 تساوى و 10 باخت و عنوان پنجم به پايان رساند. 82 گل 
زده، تيم را به عنوان يكى از بهترين خطوط حمله اين ليگ 

معرفى كرد .

 نقل وانتقالات
ــورد فصل نقل وانتقالات تابستانى، استون ويلا   درم
از پرخبرترين تيم هاست. شايعاتى مبنى بر بودجه 
صدميليون پوندى اين تيم بــراى خريد بازيكنان به 
گوش مى رسيد كه با توجه به عزم تيم براى بازگشت به 
روزهــاى طلايى نمى تواند چندان هم بى اساس باشد. 
جدى ترين گزينه مدنظر حال حاضر دين اسميت، هافبك 
بيست ويك ساله منچسترسيتى و داگلاس لوئيس با ارزش 
تقريبى 5ميليون پوند است. نكته درخورتوجه ديگر درمورد 
اين باشگاه، تمديد قــرارداد جان ترى به عنوان دستيار 
اسميت تا 2021 است. جان ترى به همراه استون ويلا در 
سمت دستيار موفق به شكست دربى كانتى لمپارد شد. او باز 
هم هم تيمى سابقش را ملاقات خواهد كرد و بازهم به عنوان 
سرمربى اما اين بار زير پرچم بزرگ چلسى. شيرهاى شهر 
بيرمنگام عملكرد قابل قبولى در بازار تابستان داشته اند و 
مطابق نياز، بازيكن جذب كرده اند. خريد مينگز و كونسا 
به عنوان 2 مدافع وسط ،كاملا آگاهى سرمربى از ضعف 
تيمش در گل خوردن را نشان مى دهد و بزرگ ترين خريد 
ويلا هم وسلى برزيلى از بروخه بلژيك بوده كه فصل قبل 
در 38 مسابقه 13گل براى تيمش زد و با 22 سال سن 
مهاجم آينده دارى به نظر مى رسد. اين چهره با مبلغى 
حدود 20ميليون پوند راهى ويلاپارك شده است تا بخشى 
از پروژه بازگرداندن اعتبار استون ويلا باشد. آخرين روزهاى 
استون ويلا در سطح اول انگليس يادآور بهترين گل زن 
تاريخشان گابريل آگبونلاهور است كه شايد حضورش 
مى توانست اعتمادبه نفس تيم را در بازگشت به جايگاه 

سابقشان تأمين كند. 

غرش دوباره شيرها در ويلا پارك
بازگشت قهرمان اروپا به ليگ برتر

بررسى عملكرد ملى پوشان واليبال كشورمان در ليگ ملت هاى امسال
است. متأسفانه استقلال مثل آب خوردن 

بازيكن از دست مى دهد. باشگاه بايد طورى 
با بازيكن قرارداد ببندد كه چند سال 
از سرمايه اش استفاده كند، نه اينكه 
خيلى راحت بازيكن را از دست بدهد. 
خيلى از اين نفراتى كه امسال و پارسال از 
استقلال جدا شدند، مى توانستند به تيم 

كمك كنند؛ ولى متأسفانه اين 
شرايط فراهم نشد تا الان 
حتى شاهد آن باشيم 
كه در برخى پست ها با 
كمبود شديد بازيكن 
ــه رو هستيم.  هم روب
خيلى از اين بازيكنان 
در استقلال تبديل 
به ستاره شده اند 
حتى  ا به ر بعد  و 
پيراهن باشگاه را 
از تن درآورده اند. 
ــيــكــبــخــت  ن

مــــه  دا ا در 
ــزود: استقلال  اف

اما اميدوارم در فصل جديد نتايج خوبى 
بگيرد و هوادارانش را خوش حال 
كند. وى در پاسخ به اين پرسش 
كه آيا استراماچونى مى تواند 
استقلال را به قهرمانى ليگ برتر 
برساند يا خير، تصريح كرد: از حالا 
نمى توان دراين زمينه پيش بينى 
محكمى داشت و قضاوت درمورد 
زود  ماچونى  استرا
ــت. ايــن مربى  اس
در فوتبال ايتاليا 
مربيگرى كرده، 
ــط  ــراي امـــا ش
ــران  ي فوتبال ا
متفاوت است. 
او براى شناخت 
و  استقلال  ز  ا
فوتبال ايران نياز 
به زمان دارد و اين 
زمان بايد در اختيار 
سرمربى قرار بگيرد. 
بازيكنان جديد هم 

نياز به زمان دارند.  

در بخشى از صحبت هايش درباره تراكتور 
4و مردم تبريز گفت: از تيم 4و مردم تبريز گفت: از تيم 4 بازيكن اصلى 

2 بازيكن به جمع ما اضافه شده اند. 
مسابقات ليگ در شرايطى سنگين آغاز 
مى شود. مطابق قانون4 بازيكن خارجى 
مى توانند در آن شركت كنند. اميدوارم 
بتوانيم فوتبالى خوب ارائه كنيم. در تيم 

ما بازيكنان جوان و باتجربه حضور 
دارند. نسبت به فوتبال 

توجه  هــم  تركيه 
مى شود و كــار ما 
به خوبى در جريان 
است. او درمورد 
استفاده از بازيكن 
تركيه اى در كادر 
نفرات تيمش 
گفت: در ايران 
مردمان زيادى 
كه  هستند 
دوســت دارنــد 
فوتباليست هاى 
تركيه اى را در 
ــور خــود  ــش ك
ما  ا ؛  ببينند

كار در تبريز هم گفت: علاقه اى باورنكردنى 
به فوتبال در تبريز وجود دارد. هيچ يك از 
طـــرف داران تيم هاى تبريزى، 
قهرمانى ليگ برتر را تجربه 
نكرده اند. وى افزود: تراكتور يكى 
از تيم هايى است كه بيشترين 
پتانسيل را از نظر حمايت مردمى 
در ايران در فصل جارى دارد. درواقع 
امــســال فصل شــروع 
مجدد تراكتور است. 
ــراى  ــك هــدف ب ي
هست  نى  ما قهر
كه هنوز هواداران 
تراكتور به آن دست 
نيافته اند. از نظر 
من تبريز شهرى 
و  لى  عا ر  بسيا
ــش  ــخ ــذت ب ل
است. اميدوارم 
فصل بعد بتوانيم 
بت هاى  قا ر در 
نان  قهرما ليگ 
ــا شركت  ــي آس

كنيم. 

است. آلوز برای قبول پیشنهاد سیتی، دستمزد 
۱۲۰هفتگی ۱۲۰هفتگی ۱۲۰هزار پوندی درخواست کرده است.

بارسا پول خريد نيمار را نداردبارسا پول خريد نيمار را ندارد
ادعاى عجيب نشريه فرانسوى 

نشريه فرانسوى 
را براى جذب نيمار به 

با فيليپ كوتينيو بوده است. نشريه فرانسوى 
شد بعد از مدت ها كش وقوس بين بارسلونا و پارى سن ژرمن درباره 
موضوع انتقال نيمار، بارسا سرانجام اولين پيشنهاد خود را به 

باشگاه فرانسوى ارائه داده است؛ پيشنهادى كه براى 
عجيب بوده، چراكه بارسا  بعد از انتقال آنتوان گريزمان ديگر 
پول نقدى در بساط ندارد و پيشنهاد كرده كه در ازاى واگذارى 
فيليپ كوتينيوى برزيلى به پارى سن ژرمن، اين باشگاه نيمار 

را در اختيار بارسا قرار دهد. نشريه 
منابع اختصاصى خود دريافته كه پيشنهاد بارسا كه اخيرا 
به دفتر پارى سن ژرمن رسيده، تعجب مديران اين باشگاه 
فرانسوى را برانگيخته است. بارسا در پيشنهاد خود هيچ 
مبلغ نقدى اى نياورده و تنها به واگذارى فيليپ كوتينيوى 
برزيلى بسنده كرده است. اين نشريه فرانسوى مى گويد 
ناراحتى مديربرنامه هاى كوتينيو، كيا جورابچيان كه در يك 
مصاحبه اعلام شد، به دليل همين پيشنهاد بوده است. جورابچيان 

كه پيشنهاد كوتينيو به 
ناراحت بوده و به انتقاد از يوسپ ماريا بارتومئو و پپ سگورا پرداخته بود. 
جورابچيان در آخرين مصاحبه اش رسما اعلام كرده بود هيج مذاكره اى 
با او و كوتينيو درخصوص ترك بارسا نشده است و تمام صحبت هاى 

مطرح شده نظرات شخصى رئيس است. نشريه 
پارى سن ژرمن تاكنون به اين پيشنهاد واكنشى نشان نداده و سكوت 

فعلى باشگاه به اين معنى است كه مديران 
سكوت به پيشنهاد باشگاه كاتالان فكر كنند. نشريه فرانسوى معتقد است 

موافقت تصميم سازان 

عکس 
نوشت

6 و 6 و 6بر1 به بازيكن قطر باختند. من  6بله 6بله 6بر0
63با 63با 63 سال به آن بازيكن ها نمى باختم. تقصير 
بچه ها هم نيست، اما در ايران براى تنيس 

كارى نمى كنند. آخرين بار من 
تيم را آوردم در فينال دسته دوم جام ديويس، 
اما در فينال حاضر نشدم. از آن ها خواستم 
زمان بازى را تغيير دهند، خيلى راحت هم 
مى توانستند اين كار را بكنند، اما علاقه اى 
نداشتند. وقتى كه من رفتم هم زمين تنيس 
زياد نبود، اما الان خيلى از آن ها را هم خراب 
كرده اند و ساختمان ساخته اند. اينجا از 
هشت نهُ سالگى همه امكانات را به بازيكن

 مى دهند.

خامس به جاى گريزمانخامس به جاى گريزمان
نسخه اتلتيكومادريد براى پركردن جاى ستاره

روزنامه ماركا گزارش داد اتلتيكومادريد در آستانه منفجركردن يك بمب 
نقل وانتقالاتى قرار دارد و به جذب خامس رودريگز نزديك شده است. روزنامه 
اسپانيايى ماركا ديروز صفحه اول خود را به خامس رودريگز، ستاره كلمبيايى 
رئال مادريد، كه فصل گذشته به عنوان بازيكن قرضى در بايرن مونيخ 
حضور داشت اختصاص داد و مدعى شد باشگاه اتلتيكومادريد كه به خاطر 
ازدست دادن آنتوان گريزمان در شرايط بغرنجى به سر مى برد، قصد دارد 
با منفجركردن بمب نقل وانتقالاتى خود، خامس را جذب كرده و به واندا 
متروپوليتانو منتقل كند. ماركا مى گويد خامس رودريگز به ماندن در 
شهر مادريد علاقه مند است و كادر فنى روخى بلانكو نيز به كيفيت ستاره 
كلمبيايى اعتقاد دارند و مايل اند او را به تركيب تيمشان اضافه كنند. بر اساس 
ادعاى ماركا، خامس هم به اسباب كشى به سمت ديگر شهر مادريد و حضور 
در اتلتيكو علاقه مند است و به نظر مى رسد اتلتيكو و ستاره كلمبيايى براى 
محقق كردن اين انتقال جنجالى مشكلى ندارند. درحالى كه اتلتيكو عزم 
خود را براى جذب خامس رودريگز جزم كرده، به اعتقاد ماركا تنهامشكلى 
كه بر سر راه انتقال او وجود دارد، همسايه بزرگ روخى بلانكو، رئال مادريد 

است كه درحال حاضر خامس رسما بازيكن آن محسوب مى شود. تا چندى پيش 
گمان مى رفت خامس به زودى به باشگاه ايتاليايى ناپولى ملحق خواهد شد و از 
رئيس اين باشگاه گرفته تا سرمربى اش از خوش حالى خود در به خدمت گرفتن 
ستاره كلمبيايى صحبت كرده بودند و در حرف هايشان به گونه اى وانمود مى كردند 
كه به انتقال خامس اطمينان دارند. ولى ماركا حالا مدعى شده كه خامس علاقه 
چندانى به انتقال به ايتاليا و ناپولى ندارد و تمايل او براى ماندن در شهر مادريد باعث 
 فصل گذشته را درحالى كه بازيكن 
رئال مادريد بوده، به صورت قرضى در بايرن مونيخ توپ زده، از مدتى پيش دريافت كه 
در برنامه هاى زين الدين زيدان، سرمربى جديد رئال، براى فصل آينده جايى ندارد. از 
همان زمان بود كه خامس دريافت انتقالش در فصل تابستان قطعى است و در نتيجه 



۱۳۹۸ تیــر   ۲۴
۱۲ ذی القعده ۱۴۴۰ 
شـــــماره ۲۸۷۳

۰۴

روزنــــامــــه 
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۲شنبه

مسابقات جام كرامت ويژه رسانه هاى 
به مناسبت  زى  مجا فضاى  و  مكتوب 
دهه كرامت آغاز شد. در اين رقابت ها كه 
به همت مؤسسه رسانه هاى نوين آستان 
قدس رضوى بزگرار مى شود، 12 تيم 
ــد كه در 3 گــروه به صورت  شركت دارن
زند.  دوره اى با هم به رقابت مى پردا
اين رقابت ها در مجموعه تربيت بدنى آستان 
قدس برگزار مى شود و به دليل آزادبودن

تيم  هر  در  نه اى  غيررسا زيكن  با  2  

چهره هايى چون حسين بادامكى و رضا 
صاحبى و چند چهره شناخته  شده ديگر در 
اين مسابقات حضور دارند. نتايج دور اول 
بازى ها به شرح زير است: حسينيه هنر 
2- 4 فضاى مجازى صداوسيما / هيئت 
توئيترى ها 2- 12 خبر رسانه / ياسريون5 
– 1 اخبار خراسان / نسيم مطهر 3 – 0  شرق 
/ رسانه هاى نوين 3 – 3 انجمن خبرنگاران 
و عكاسان ورزشى / شهيد حريرى 5- 4 

همشهرى ثامن 

نتایج هفته اول مسابقات جام کرامت
مسئول ضمیمه ورزش:  

 حمیدرضا معصومیان

 تحریریه:   مژده رنگیان
احسان سرفرازی،مرتضی اخوان

نادر نوروزی، طاری بخش 

صفحه آرا:  امید عدالتیان
ویر استار:   ابوطالب عرب
عکس:  محسن بخشنده

شماره پیامک:
30007289

تابلو
 اعلانات

نتیجه فوتبال نونهالان 
دسته سوم مشهد

هفته هفتم
زمین چمن شماره یک تختی

 ۹۸   ۰۴   ۱۸ ٣شنبه 

مدرسه پدیده ١ - تربیت ٢

نخبگان ٢ - غدیر ٢

البرز ٢ - ملی پوشان ٥

 ۹۸   ۰۴   ۱۹ ٤شنبه 

فرتاک توس ٠ - گسترش فولاد ٣

برنامه لیگ برتر فوتسال ایران

هفته سوم

 ۹۸   ۰۴   ۲۵ ٣شنبه 

شهروند ساری - فرش آرا /١٨:٠٠

نتیجه فوتسال
پیش کسوتان مشهد

هفته دهم
سالن شهید جهاد مغنیه

 ۹۸   ۰۴   ۲۰ ٥شنبه 

رده بندی ٤١ تا ٤٦ سال و ٤٧ سال به بالا

درمانکاه فدک ٢ - آموزش و پرورش ٤

الفتح ٢ - جانبازان مشهد ١

فینال ٤١ تا ٤٦ سال و ٤٧ سال به بالا

بسیج شهرداری ٣ - شادروان بخشی  ٠

درمانگاه فدک ٥ - حدادیان٢

برنامه و نتیجه فوتبال بزرگسالان 
دسته اول مشهد

هفته پایانی
زمین چمن شماره یک تختی

 ۹۸   ۰۴   ۲۲ شنبه 

همای نور ٠ - صبا ٣

 ۹۸   ۰۴   ۲۳ ١شنبه 

آرامش ٢ - شهاب ٣

عالی حرفه ای ٤ - انتظار ٠

 ۹۸   ۰۴   ۲۴ ٢شنبه 

گسترش فولاد - غدیر / ١٢:٠٠

سپهر پارسیان - خلق آباد / ١٤:٠٠

 ۹۸   ۰۴   ۲۵ ٣شنبه 

سپاهان - ستارگان فیض / ١٢:٠٠

غزال گوشت - پاسارگاد / ١٤:٠٠

 ۹۸   ۰۴   ۲۶ ٤شنبه 

بهمن مشهد - شهید محدث / ١٢:٠٠

نتیجه جام رسانه و مهربانی

هفته دوم
چمن مصنوعی آستان قدس

 ۹۸   ۰۴   ۲۱ جمعه 

هدف گلکار ٣ - دهداری ١

ابومسلم ٦ - پیام ٤

بچه خيابان راهنمايى مشهد، امروز 
چهل وهشت ساله مى شود؛ پسرى كه 
در يك خانواده تمام ورزشى به دنيا آمد 
و خيلى زودتر از آنچه تصورش را بكند، 
يك قهرمان در رشته موردعلاقه اش شد. 
ستاره، در دوران نوجوانى مى خواست 
دوبنده كشتى را به تن كند و روى دايره 
طلايى مسير افتخار را طى كند؛ اما دست 
سرنوشت با او نبود. نابغه چند ماه بعد راه 
رينگ را در پيش گرفت و انديشه اش 
مُشت آهنين به سرنوشت بود، اما باز هم 
بخت يارش نبود. قهرمان، تمام عنوان ها، 

افتخارها و داشته هايش را درست از 
زمانى به دست آورد كه رشته بدن سازى 
و پرورش اندام را انتخاب كرد. او خودش 
را در اين رشته مديون سهراب سرابى و 
حسن رشيديان مى داند و مى گويد 
اين دو روى او تأثير بسزايى داشتند، 
اما حقيقت آن است كه به تنهايى نام 
ــران را در اين رشته، جهانى كرد.  اي
وقتى هنوز بدن سازى و پرورش اندام در 
كشورمان يك رشته مستقل نبود و زير 
سايه وزنه بردارى و هياهوى غول هاى 
سنگين وزن ايرانى اش، در مظلوميت 
كامل به سر مى برد، ستاره به قطر رفت؛ 
كوچى تلنگرآميز كه شايد سرآغازى بود 
بر توجه به اين رشته ورزشى در ايران. 
او چند سالى براى قطر در تورنمنت هاى 

بين المللى به ميدان رفت، اما هيچ گاه 
پيشنهاد تغيير نام و تابعيت دائم عنابى ها 
را نپذيرفت تا دوباره به ايران برگردد. 
آلبوم افتخاراتش آن قدر پرُوپيمان است 
كه گفتن از آن در اين مجال نيست و تنها 
بايد به همين بسنده كرد كه خودش 
مدعى است «آرنولد هم ركوردهاى من 
را ندارد»! 7 دوره قهرمان قهرمانان آسيا، 
 3 ،(IFBB) 4 دوره مقام نخست جهان
دوره قهرمان قهرمانان جهان و...، بخشى 
از افتخارات آرنولد مشهدى است. امروز 
جشن چهل وهشتمين بهار زندگى 
على تبريزى، ستاره بدن سازى ايران 
است؛ مردى خراسانى كه جهانيان، او 
را به عنوان يكى از بزرگان پرورش اندام 

ايران را مى شناسند. 

تبريزى مشهدى، آرنولد ايرانى
براى تولد مردى كه نامى ماندگار در پرورش اندام و بدن سازى ايران است

ابتداى سال98 تعداد هيئت هاى 

ی
وز

ور
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بلاتكليف ورزش استان كه اتفاقا 
نام رشته هاى پرمخاطب و مهمى 
هم بين آن ها ديده مى شد، به بيش 
از 15 رسيده بود. در چنين شرايطى 
قطعا آن رشته ورزشى نه تنها در 
مشهد بلكه در كل استان دچار 
مشكل مى شد و عملا ورزشكاران آن رشته 
با مشكلات بزرگى براى ادامه فعاليت خود 
رو به رو مى شدند. از ابتداى سال98 تاكنون 
مجمع 6 هيئت ورزشــى برگزار شده و 
آن طور كه مسئولان اداره كل ورزش و 
جوانان اعلام مى كنند، مقدمات برگزارى 
مجامع ساير هيئت ها نيز در حال انجام 
است. دراين بين حضور برخى سرپرست ها 
و طولانى شدن حضورشان در هيئت 
ورزشى بدون توجه به قانون جاى سؤال 
دارد. سرپرست هايى كه نه تنها حكم صادر 
بلكه  ــد،  نـ ر مى كنند و عزل ونصب دا
درحالى كه ديگر قانون اجازه نمى دهد 
بع  ز منا ا همچنان در حــال استفاده 
هيئت هاى ورزشى هستند. سرپرست هاى 
هيئت هاى ورزشى پس از انتصاب ازسوى 
فدراسيون تنها 3 ماه براى برگزارى مجمع 
فرصت دارند و اگر در اين زمان اقدامات لازم 
انجام نشد، رئيس فدراسيون يك دوره 
سه ماهه ديگر نيز حكم سرپرست را تمديد 
مى كند. همه اين ها درحالى است كه 
ــد بــرگــزارى مجامع  طولانى شدن رون
انتخابى، شرايط و حواشى را نيز بيشتر 
مى كند كه نمونه آن در مجامع چند هيئت 

ورزشى استان كاملا مشهود است.

 تنیس و والیبال، اسیر بلاتکلیفی

ــى تنيس و واليبال با  دو هيئت ورزش
سرنوشت عجيبى رو بـــه رو هستند و 
مجامع آن ها مدت زيادى است كه هنوز 
برگزار نشده و براى اين 2 رشته مشكلات 
زيادى ايجاد كرده است. در تنيس اين روند 
باعث شده ديگر شاهد برگزارى مسابقات 

لمللى سالانه، حضور ورزشكاران  بين ا
در تيم ملى و تيم استان در ليگ كشورى 
نباشيم. محمدرضا تدين، خردادماه سال 
گذشته با فشار رئيس فدراسيون كنار 
گذاشته شد و حالا اين هيئت تا امروز با 
يك سرپرست اداره شده اســت. نكته 
جالب، مصاحبه هاى سرپرست هيئت 
براى جلوگيرى از فعاليت باشگاه متخلف 
است. از روند ثبت نام و برگزارى مجمع اين 
هيئت هيچ خبرى شنيده نمى شود و بعيد 
است كه اين هيئت خيلى سريع از شرايط 
فعلى خارج شود. در هيئت واليبال اما قضيه 
كمى متفاوت است و رقابت هاى پشت پرده 
براى انتخابات و بلاتكليفى فدراسيون نيز 
در اين موضوع تأثير گذار است؛ بااين حال 
دوره حضور نكويى در هيئت در آستانه 
يك سالگى است، آن هم درحالى كه در 
حال تغييرات در هيئتش است. به اين 2 
هيئت، هيئت پهلوانى و زورخانه اى را نيز 
اضافه كنيد كه پس از استعفاى فيروزيان 
با سرپرست اداره مى شود و بيش از 9 ماه از 
حضور سرپرست مى گذرد؛ اما هنوز خبرى 

از برگزارى مجمع به گوش نمى رسد.

 زنگ خطر برای چند رشته ورزشی

مجمع هيئت بدن سازى و پرورش اندام 
پشت سر  ا  ر عجيبى  شى  حوا كه  هم 
گذاشت، بالاخره در 31تيرماه برگزار 
خواهد شد و بايد ببينيم كه رقابت هاى 
يــن هيئت به كجا خواهد  11 نامزد ا
رسيد. همچنين مجمع هيئت تكواندو 
در آستانه تعيين وقت از فدراسيون است 
و مى تواند حواشى عجيب اين هيئت و 
رقابت 15 نامزد براى رياست در هفته هاى 
آتى به اوج برسد. بولينگ، بيليارد و بولس، 
قايق رانى و موتورسوارى و اتومبيل رانى از 
ديگرهيئت هاى ورزشى بلاتكليف هستند 
كه به تازگى رؤسايشان كنار رفته اند و بايد 
ديد سرنوشت آن ها براى برگزارى مجمع 

چه مى شود.

معضل سرپرست هاى غيرقانونى
گره برگزارى مجامع برخى هيئت هاى ورزشى،  همچنان بسته مانده

درحالى كه زمان زيادى 
بات  نتخا ا مجمع  تا 
سيون  ا فدر ياست  ر
نده  نما باقى  كشتى 
است، اميررضا خادم با پيامى عجيب در 
فضاى مجازى، گره كور تأييدصلاحيت 
نامزدها را پيچيده تر كرد. اين درحالى 
است كه عدم تأييدصلاحيت 3نامزد 
نتخابات فدراسيون كشتى  ا ر  نامدا
همچنان با واكنش مختلف اهالى كشتى و 
بسيارى از علاقه مندان به ورزش مواجه 

شده است. اميررضا خادم كه نامش 
در كنار عليرضا دبير و عباس 
جديدى به عنوان اصلى ترين رقباى 
بات  نتخا ا ييدصلاحيت نشده  تأ

كشتى مطرح است، بعد از 
ــلام رســمــى اسامى  اعـ
نامزدهاى تأييد شده، در 
صفحه شخصى خود در 
را  پيامى  م  ينستاگرا ا
منتشر كرد كه درواقع 
نشان دهنده كنارگيرى از 

رد  با  رآمدن  كنا و  بات  نتخا ا
تأييدصلاحيتش براى انتخابات 
است. وى در اين پيام با انتشار 
تصويرى از چند رئيس جوان 
كه در هيئت هاى كشتى 
استان هاى مختلف 
 ، مى كنند ليت  فعا
نوشت: «ما كه.!.. ولى 
ــنـــوان يك  بـــه عـ
ه  م چشيد گر د و سر
 " مستقل هميشه  "

پيشنهاد مى كنم: هر كس سكان دار 
ورزش اول كشورمان شد، هواى اين 
پنج شش جوان را داشته باشد.» البته 
اميرخادم در اين پيام كنايه اى هم به يكى 
از رقباى اصلى خود در انتخابات زده كه 
مشخص كند او برخلاف رقيبش يك 
ــراى  ــديــداى مستقل بـــوده و ب كــان
احرازصلاحيت نيازى به رايزنى با هيچ 
بات  نتخا ا ــت.  اس نداشته  مسئولى 
چهارشنبه  روز  كشتى  سيون  فدرا

26تيرماه برگزار خواهد شد. 

انصراف 
اینستاگرامی 
خادم با 
چاشنی کنایه!

كشتى خراسان در سال هاى 

ن
وا

خ
ی ا

ض
رت

اخير هيچ گاه نتوانسته است در م
سطح ملى چهر ه هاى شاخصى را 
معرفى كند، اما هميشه مربيان 
بادانش خراسانى در رده هاى 
مختلف ملى هدايت جنگجويان 
دايره طلايى را برعهده داشتند؛ از 
رسول كشتى ايران بگيريد تا خدايى ها و 
توكليان ها كه هر كدام در بازه اى ناخداى 
كِشتىِ كُشتى ايران در رده هــاى سنى 
مختلف بوده اند. دراين ميان امير توكليان 
يكى از چهره هاى هميشه شاخص عرصه 
مربيگرى كشتى خراسان است كه سال ها 
در قالب تيم هاى مختلف استان در ليگ  
برتر كشور عرض اندام و در مقاطع مختلف 
هم در رده هاى ملى مربيگرى كرده است. 
توكليان همين چندروز پيش در قامت 
سرمربى تيم ملى كشتى آزاد نوجوانان 
كشورمان در مسابقات قهرمانى آسيا 
توانست با جنگجويان نوجوان كشورمان 
مقتدرانه بر بام آسيا بايستد. كسب 7 نشان 
طلا، يك نقره و يك برنز و ايستادن بر سكوى 
آسيا- قهرمانى  رقابت هاى  نخست 

قزاقستان دستاورد بزرگى بود كه تيم ملى 
كشتى آزاد نوجوانان ايران با سرمربى 
مشهدى خود به دست آورد؛ سرمربى اى 
كه حالا از اين قهرمانى، مسير پيش رو و 
وضعيت كشتى خراسان، زادگاهش، 

مى گويد.

 تورنمنتی فراتر از بزرگ سالان آسیا!

اين اعتقاد اوســت. مى گويد قهرمانى 
نوجوانان آسيا از جوانان و بزرگ سالان 
بالاتر است! سرمربى مشهدى تيم ملى 
كشتى آزاد نوجوانان ايران درباره كسب 
عنوان قهرمانى آسيا گفت: سطح اين 
مسابقات از قهرمانى جوانان و بزرگ سالان 
آسيا بالاتر است، چراكه امسال دومين 
سالى است كه مسابقات نونهالان اروپا-

آسيا برگزار مى شود و تيم ها همه براى 
المپيك2024 روى نوجوان هايشان 
ــژه كــرده انــد. امير  سرمايه گذارى وي
توكليان روند رسيدن تيمش تا موفقيت 
را اين طور تشريح كرد: ما از سال گذشته 
فقط 2 كشتى گير داشتيم كه آن ها هم با 
تغييروزن رو به رو شده بودند؛ اما حُسن كار 
براى ما آن بود كه فرصت كافى داشتيم و 4 
ماه براى اين تيم زحمت كشيديم. 7 اردو 

داشتيم كه اولينش اسفندماه در مشهد 
بود. وى تصريح كرد: در اين رده سنى زمان 
خيلى مهم است و شما هرچه بيشتر فرصت 
داشته باشيد روى بچه هايتان كار كنيد، 
نتيجه بهترى خواهيد گرفت؛ چراكه اين 
بچه ها مثل يك ماده خام هستند و هر طور 

بخواهيد، مى توانيد آن ها را شكل بدهيد.

 درخشش قابل پیش بینی خراسانی ها

2 نشان طلاى تيم توكليان در قهرمانى 
آسيا براى خراسانى ها، رنگ وبوى ديگرى 
داشت؛ طلاى اميرحسين متقى و سهيل 
ــاران نوجوان خراسانى  يوسفى. آزادك
كه توكليان عملكرد آن ها را اين چنين 
بيان كرد: در 2 وزن اين 2 كشتى گير 
مسابقات انتخابى گذاشتيم و اين بچه ها 
با شايستگى پيراهن تيم ملى را پوشيدند 
و 2 طلاى بى حرف وحديث هم به دست 
ــد؛ البته ما امسال مى توانستيم  آوردن
3 خراسانى داشته باشيم، اما شرايط طور 
ديگرى رقم خورد. وى افــزود: ما به جز 
سهيل و اميرحسين، چهارپنج كشتى گير 
ديگر را در رده سنى نوجوانان داريم كه 

مى توانند به تيم ملى اضافه شوند.

 چشمه همیشه جوشان کشتی خراسان

امير توكليان معتقد است كشتى خراسان 
رضوى هميشه جوشان است و اگر از 

فرصت ها به درستى استفاده شود، كشتى 
ــاى خوبش  خراسان مى تواند به روزه
بازگردد. سرمربى تيم ملى كشتى آزاد 
نوجوانان ايــران گفت: اگر اتاق فكرى 
در هيئت كشتى خراسان ايجاد شود و 
خروجى هايش را عملى كنيم، بى ترديد 
كشتى خراسان مى تواند خيلى جلوتر 
از اين حرف ها باشد. وى اذعــان كرد: 
معتقدم هيئت كشتى خراسان رضوى 
مسير خوبى را در ابتداى دوره جديد در 
پيش گرفته بود كه بايد آن را ادامه بدهد؛ 
اما احساس مى كنم امروز هيئت كشتى 
از مسير خودش منحرف شده و كمى 
فعاليت هايش رنگ وبوى سياسى گرفته 
است. توكليان يادآور شد: به نظر من هيئت 
كشتى خراسان رضوى بايد نگاهش را 
عوض كند و از نگاه تيم دارى به سمت 
نگاه سرمايه گذارى بر روى رده هاى پايه و 

پرورش اين استعدادها قرار دهد.

 خراسانی ها امید رقابت های جهانی 

بلغارستان

كمتر از 12 روز ديگر مسابقات جهانى 
كشتى آزاد نوجوانان در بلغارستان برگزار 
مى شود و تيم امير توكليان با نمايش 
قابل قبولش در آوردگــاه آسيايى، حالا 
توقعات را بالا برده است. به ويژه 2 طلاى 
بى حرف وحديث خراسانى ها انتظارات 

را از اين 2 كشتى گير هم استانى بالا برده 
است تا شاهد درخشش آن ها در ميدان 
جهانى باشيم. بااين همه امير توكليان، 
سرمربى تيم ملى كشتى آزاد نوجوانان 
ايران، در فاصله كوتاه تا اين مسابقات از 
تغيير در 2 وزن خبر داده است. توكليان 
دراين باره گفت: كمتر از 12 روز ديگر 
بايد در مسابقات جهانى به ميدان برويم و 
شرايط براى ما كمى سخت است. فاصله 
كم بين بازى هاى آسيايى و جهانى كار را 
براى تيم ما دشوار كرده است. باوجود اين 
برنامه ريكاورى خوبى خواهيم داشت تا 
ان شاءا... بتوانيم نتيجه لازم را در مسابقات 
جهانى هم بگيريم. وى افــزود: ما براى 
مسابقات جهانى 3 كشتى گير را در هر 
وزن به اتحاديه جهانى معرفى كرده ايم 
و در يكى دو وزن در قياس با مسابقات 
آسيايى بايد مبارزه انتخابى داشته باشيم 
تا تكليف ايــن يكى دو وزن مشخص 
شود. توكليان با تأكيد بر اين نكته كه اين 
يكى دو وزن، اوزان كشتى گيران خراسانى 
نيست، تصريح كرد: نوجوانان امروز كشتى 
مى توانند قهرمانان المپيك2024 باشند. 
اميدوارم مسئولان امروز به فكر حمايت و 
برنامه ريزى صحيح براى اين كشتى گيران 
باشند، وگرنه درصورتى كه آن ها را رها 
كنند، باز در المپيك2024 فقط حسرت 

مى خورند.

قاب خاطره

شادی ابومسلمی
نمايى از ديدار تيم هاى ابومسلم 
مشهد و پرسپوليس در ورزشگاه 
تختى- مسابقه اى كه در اواخر 
دهــه 70 برگزار شد و طى آن 
پرسپوليسى ها با 2 گل بزيك و 
هاشمى نسب 2 بر يك ابومسلم را 
بردند. تك گل مشكى ها را محمود 
مصلى روى يك ضربه كاشته بسيار 
زيبا به ثمر رساند و لحظاتى پس 
از آن اين گونه در حلقه شادى 

ابومسلمى ها قرار گرفت.

معاون توسعه مديريت و منابع وزارت ورزش 
و جوانان از مجموعه ورزشى ثامن الائمه 
مشهد بازديد كرد. ژاله فرامرزيان كه 
نان  ا جو و  ورزش  مديركل  ه  ا به همر
خراسان و معاونانش براى بازديد از 2 پروژه 
استاديوم فوتبال ثامن الائمه مشهد و سالن 

چندمنظوره شش هزارنفرى اين مجموعه 
به آنجا رفته بود، با ابراز رضايت از روند 
تكميل اين پروژه اعلام كرد كه مجموعه 
وزارت ورزش تمام تلاشش را مى كند تا 
اين مجموعه هر چه زودتر تكميل شود و در 

اختيار مردم قرار بگيرد. 

بازدید معاون توسعه وزارت ورزش از ورزشگاه ثامن

دو ورزشكار خراسانى در مسابقات مرحله 
زى  ندا ا تير كشورى  تبه بندى  ر م  دو
باكمان در رشته كامپوند، موفق به كسب 
رتبه سوم شدند. مسابقات مرحله دوم 
رنكينگ كشورى تيراندازى با كمان در 
بخش كامپوند، با معرفى نفرات برتر به 
كار خود پايان داد. در مسابقات مرحله دوم 

رتبه بندى كشورى تيراندازى با كمان در 
رشته كامپوند بانوان، شيرين ريحانى 
از خراسان رضــوى بعد از كمان داران 
تهران به مقام سوم دست يافت. در رشته 
كامپوند آقايان نيز، حسام گرمه اى بعد از 
كمان داران قزوين و البرز سكوى سوم را 

به دست آورد. 

٢ برنز، سهم کمان داران خراسانی در مسابقات کشوری

مراسم ورزش باستانى همراه با اجراى زنده 
كانون هاى خادميارى سراسر كشور در 
مؤسسه تربيت بدنى آستان قدس رضوى 
برگزار شد. اين مراسم به صورت پخش 
ويدئوكنفرانس در سراسر كشور در گود 
باستانى و ورزش هاى زورخانه اى مؤسسه 
تربيت بدنى آستان قدس رضوى برگزار شد. 

اين برنامه با مشاركت مؤسسه تربيت بدنى 
ــوى و فرهنگ سراى  آستان قــدس رض
پايدارى مشهد و با حضور 400 تن از پهلوانان 
و باستانى كاران پيش كسوت، خانواده شهيد 
على اصغر حسينى مهراب و جمعى از بانوان 
فعال فرهنگى و خادمياران ورزشى به اجرا 

درآمد. 

مرحله دوم اردوى يك هفته اى تيم فوتبال 
شهرخودرو خراسان در تهران عصر ديروز 
با برگزارى آخرين جلسه تمرين اين تيم 
در زمين راه آهن به پايان رسيد.  شاگردان 
يحيى گل محمدى طى اردوى آماده سازى 
خود كه يك هفته به طول انجاميد يك بازى 
دوستانه مقابل سايپا  انجام دادند . اعضاى اين 
تيم امروز راهى شهر اصفهان مى شوند تا فردا 
(سه شنبه) در ديدارى دوستانه به مصاف تيم 

ذوب آهن بروند. پس از اين بازى تنها نماينده 
خراسان رضوى در ليگ برتر كشور به مشهد 
بازمى گردد تا تمرينات خود را در اين شهر 
ادامه بدهد. طبق توافق 2 باشگاه قرار است 
تيم ذوب آهن هفته آينده به مشهد بيايد تا 
بازى ديگرى با تيم شهرخودرو برگزار كند. 
شهرخودرو پيش تر در مشهد مسابقه اى 
دوستانه با سپاهان، ديگر تيم اصفهانى ليگ، 

برگزار كرده بود. 

برگزاری مراسم باستانی در گود آستان قدس رضوی

پایان اردوی شهرخودرو در تهران

  تیتر خبر  

  تقویم نوشت  

شده است. اميررضا خادم كه نامش 
در كنار عليرضا دبير و عباس 
جديدى به عنوان اصلى ترين رقباى 
بات  نتخا ا ييدصلاحيت نشده  تأ

كشتى مطرح است، بعد از 
ــلام رســمــى اسامى  اعـ
نامزدهاى تأييد شده، در 
صفحه شخصى خود در 
را  پيامى  م  ينستاگرا ا
منتشر كرد كه درواقع 
نشان دهنده كنارگيرى از 

رد  با  رآمدن  كنا و  بات  نتخا ا
تأييدصلاحيتش براى انتخابات 
است. وى در اين پيام با انتشار 
تصويرى از چند رئيس جوان 
كه در هيئت هاى كشتى 

كشتى خراسان نمى ميرد
با سرمربی مشهدی تیم ملی کشتی آزاد نوجوانان که تیمش بر بام آسیا ایستاد و ۲ ستاره خراسانی اش طلایی شدند


